
Förslag till stadgeändring 01 Ändamål och 28 Bildande av sektion 

Innebandysektion 

 

Många av Slätta SK spelare är också verksamma inom innebandy. Och då framförallt hos KFUM Falun.  

För att föreningen ska bli en åretrunt-förening och växa sig starkare inom båda sporterna så vill vi ha 

möjligheten att starta innebandy i Slätta SK’s regi 

 

Positiva effekter 

- Större förening. 

- Gemensam styrelse. 

- Samsyn mellan sommar och vinteridrotterna 

- Bygga ett heltidskansli 

o Utveckling av funktioner t ex domaransvar, planbokningar etc 

- Gemensamt medlemsregister 

- Starkare likviditet 

- Synergier mellan sektioner såsom material etc 

 

Förslaget att ändra i stadgarna så ändamålet är att även bedriva innebandy inom Slätta SK. 

 

 

Med vänliga hälsningar 

 

 

Stefan Karlsson och Peter Borelius 

 

Styrelsens svar 

Slätta SK växer mycket och fokus behöver läggas på detta och inte starta upp en ny idrott inom 

föreningen i dagsläget. Vi är i dagsläget för få personer i våra kommittéer för att hantera vår växande 

förening så att ta in en till idrott skulle inte vara görbart med nuvarande struktur. 

För att starta en ny idrott bör det inte finnas några frågetecken vem som ska driva den och på vilket 

sätt. 

Styrelsens föreslår att avslå motionen om Förslag till stadgeändring 01 Ändamål och 28 Bildande av 

Innebandysektion. 


